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J e g y z ı k ö n y v 
 
 
Készült: Bácsszentgyörgy község képviselı-testület 2009. március 17-én tartott 
közmeghallgatásáról. 
 
Az ülés helye: Mővelıdési ház 
 
Az ülés kezdetekor jelen vannak: Müller József polgármester, Aladics Mária, Kubatov 
János, Szőcs Gergely képviselık (4 fı) 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Striegl Jánosné körjegyzı 
 
A lakosság részérıl:  11 fı 
 
Jegyzıkönyvvezetı: Jankó Judit Anett 
 
Müller József: Köszöntöm a közmeghallgatáson megjelenteket. Megállapítom, hogy a 
képviselı-testület ülése határozatképes, mivel 6 képviselıbıl 4 fı jelen van. Maksimovic 
Milosch és Végvári József képviselık elıre jelezték távolmaradásukat. A közmeghallgatást 
megnyitom. Kérem, aki a meghívóban szereplı napirenddel egyetért, kézfelemeléssel 
szavazzon.  
 
A képviselı-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

24/2009. (III. 17.) számú képviselı-testületi határozat 
 
Napirend 
 

1.) Beszámoló az önkormányzat 2008. évi tevékenységérıl  
Elıterjesztı: Müller József polgármester 
 

2.) Tájékoztató az önkormányzat 2009. évi terveirıl 
Elıterjesztı: Müller József polgármester 

 
3.) Egyebek 

 

1. Napirendi pont:  
 
Beszámoló az önkormányzat 2008. évi tevékenységérıl  

 
Elıterjesztı: Müller József polgármester 
 (írásos elıterjesztés) 
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Müller József: Bácsszentgyörgy község 2009. évi költségvetésének kiadási fıösszege 
39.705.000,-Ft, bevételi fıösszege 34.305.000,-Ft, forráshiányunk pedig 5.400.000,-Ft 
sajnálatos módon. Ennek több oka is van, tudvalevı, hogy a válság végett 15%-kal több 
központi támogatást vonnak meg az önkormányzatoktól, kevesebben is lettünk, ezért eleve 
kevesebb is jár. Az árak emelkednek, igazán nagy bevételekre nem tudunk szert tenni, mert 
nincs ipar, nincs nagyvállalkozó községünkben és ezért is ilyen szőkösen tervezünk. 
Igyekszünk spórolni, amin csak tudunk. 
Most elmondanám a 2008. évi eredményeinket. A bácsszentgyörgyi falumúzeumot sikeresen 
felújítottuk a pályázaton nyert összegbıl, a 3.500.000,-Ft-ból. Nyílászárót cseréltünk rajta, a 
padlózatát, ablakokat megcsináltuk, a mennyezetet kijavítottuk. A Településrendezési Tervre 
nyertünk 2.300.000,-Ft-ot, a többit mi tettük hozzá. Ezt kötelezı volt megcsinálnunk.  
Továbbá megpályáztuk a falugondnoki autót, ugye a régi az már 10 éves lesz az idén, és 
mivel úgy hirdették meg, hogy 100%-os támogatottságú lesz a pályázat, be is adtuk 
pályázatunkat, majd kiderült hogy csak a nettója 100%-os, vagyis az áfát nekünk kellett 
megfizetni. Az új autó már meg is van, biztos sokan látták már, egy fehér Opel Vivaro. 
Holnapután kapjuk meg az ÁNTSZ engedélyét, miután üzembe is fogjuk helyezni. 
Év végén 1.500.000,-Ft összegő rendkívüli támogatást kaptunk az önkormányzati miniszter 
úrtól, ugyanis beadtunk egy pályázatot, hogy fokozottan hátrányos helyzető település 
vagyunk, ezt meg is nyertük. Ugyanakkor a Pannon Kft.-vel tavaly decemberben kötöttünk 
egy 5 éves megállapodást, amelynek alapján minden évben 300.000,-Ft összegő támogatást 
fognak községünknek nyújtani, ami igen csak jól jön minden év végén. 
Még amit elfelejtettem megemlíteni, hogy tavaly télen a hóekézést Ili Ferenc gazda vállalta 
saját traktorjával teljesen ingyen, valamint Túri József ugyancsak teljesen ingyen vállalta az 
orvosi rendelı várótermének a kifestését, amit ezúton szeretnénk megköszönni nekik. 
Az önkormányzati földeket eladtuk körülbelül 1.900.000,-Ft értékben, hogy csökkenteni 
tudjuk Gara felé tartozásunkat. 
 
2. Napirendi pont: 
 
Tájékoztató az önkormányzat 2009. évi terveirıl 

 
Elıterjesztı: Müller József polgármester 
(írásos elıterjesztés) 
 
Müller József: Az idén átalakult a rendszeres szociális segélyezés, az úgynevezett RÁT-tal 
egészült ki (rendelkezésre álló támogatás) az út a munkához program keretében, ezzel is igen 
sok munka van 95% az állami támogatás, és 5% az önkormányzatot terhelı kiadás, ha a 
közmunkában foglalkoztatjuk a pénzellátásban részesülıket. Ennek során munkát kell 
biztosítanunk a munkanélkülieknek. 
Ennyit szerettem volna elmondani, várom a hozzászólásokat, javaslatokat, kérdéseket. 
 
3. Napirendi pont: 

 

Egyebek 

 
Aladics Péter: Nekem az az egy nagy problémám van, hogy amikor szemétszállítás van, jön 
egy idegen és ledobja a zsákot a tetejérıl. Holott télen nincs szemét jóformán, akkor ellopják 
azt a kis pénzt, amit keresek. Télen nincs tele a kuka, mégis kifizettetik a teljes összeget, 
mikor pedig kicsik jobban tele van, akkor meg ledobják róla. Akkor milyen alapon dobják le? 
Ez jogtalan valahol, mert valahol ellopják a pénzt. 
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Müller József: Ez többször szóba jött már a szilárd hulladéklerakó társulási ülésen is, mert ez 
máshol is probléma, de Agatics úr azt megígérte, hogy ha beleteszik, és nem tudják teljesen 
lecsukni a fedıt, akkor el fogják vinni. Nem mindig ugyanazok a szállítók jönnek erre, azt 
láttam én is, és tényleg volt, aki nem vitte el, de általában el szokták vinni. A másik pedig, 
hogy lehet venni emblémás zsákokat, amit pedig ha mellé tesz, akkor is el fogják vinni. 
 
Aladics Péter: Nem akarok venni, mert télen meg nem lehet teletenni a kukát. Ez valahol 
lopás. 
 
Müller József: Ezt már mi is felvetettük, el fogják vinni. 
 
Aladics Péter: Az jó lenne. Köszönöm. 
 
Müller József: Nem igazán lehet tudni mi a jó megoldás. 
 
Kubatov János: Vihetnének kisebb kukákat is.  
 
Müller József: Kisebb kukákat nem tudnak, mert ennyirıl szól a megállapodás. 
 
Aladics Péter: Jött a lomtalanítás is, jó hogy nem télen csinálták! Olyan korán csinálták, 
hogy a fele szemét megint bennmaradt.  
 
Müller József: Ezt mi is felvetettük, de mivel 37 település van, ezt nem tudják mindenhol 
egyszerre megoldani.  
Mivel egyéb tárgy, hozzászólás nem hangzott el, megköszönöm a jelenlévıknek, hogy 
eljöttek, a mai közmeghallgatást bezárom. 
 

Kmf. 
 

 
Müller József         Striegl Jánosné 
polgármester              körjegyzı 
 


